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Kommunala pensionärsrådet 

 

Plats och tid Lokal Gläntan, Stadsporten   

  Torsdag 4 maj 08:30-12:00 

 
 

Beslutande Sven-Gösta Pettersson, Socialnämnden, ordförande 

Benny Edlund, PRO, vice ordförande 

Robin Nilsson, PRO 

Christina Oscarsson, PRO 

Inger Sjöström, SKPF 

Monika Lundkvist, SPF Seniorerna 

Gunnel Jonsson, SPF Seniorerna 

Ulf Hartman, Fastighets- och servicenämnden 

 Magnus Nyström, Samhällsbyggnadsnämnden  

Carola Bergman, Kommunstyrelsen  

 Ellinor Sandlund, Socialnämnden 

 

 

 
Övriga deltagare Zara Berg, sekreterare 

Robert Winneborn, avd.chef SÄBO för äldre  

 

          

      
 

Utses att justera Inger Sjöström, SKPF 

 
       Paragrafer §35 - §49 

 

Sekreterare Zara Berg 

 

 
 

Ordförande Sven-Gösta Pettersson 

 

 
 

Justerande Inger Sjöström 

 

 

Förvaringsplats för  

protokollet                          Socialförvaltningen 



Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 

2023-05-04 

2  

 

Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 
 

§ 35 

Mötets öppnande 

 

Mötet förklaras öppnat.  

 

§36 

Val av justerare 

 

Inger Sjöström, SKPF, utses att justera dagens protokoll. 

 

§37 

Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkänns. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 

2023-05-04 

3  

 

Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

§38 

Val av ordförande och vice ordförande 

 

Kommunala pensionärsrådet utser följande ledamöter som ordförande och vice ordförande 

för mandatperioden 2023–2026.  

 

Sven-Gösta Pettersson, Socialnämnden, ordförande  

Benny Edlund, PRO, vice ordförande 

 

§39 

Val av ledamöter och ersättare i arbetsutskottet  

 

Kommunala pensionärsrådet utser följande ledamöter och ersättare till arbetsutskottet.  

 

Ledamöter:  

Sven-Gösta Pettersson, Socialnämnden, ordförande 

Benny Edlund, PRO, vice ordförande 

Christina Oscarsson, PRO  

Monika Lundkvist. SPF Seniorerna 

Ulf Hartman, Fastighets- och servicenämnden   

 

Ersättare:  

Inger Sjöström, SKPF, ersättare för Christina Oscarsson 

Gunnel Jonsson, SPF Seniorerna, ersättare för Monika Lundkvist 

Carola Bergman, Kommunstyrelsen, ersättare Ulf Hartman 

 

§40 

Reglementet för KPR 

 

Reglementet gicks igenom. Inga synpunkter. 

 

Se bifogad bilaga.  

 

Bilaga 1 – Reglemente för brukarråd   
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§41 

Arbetsformer  

 

Ordförande berättar kring hur det praktiskt går till på rådet och att man bereder 

sammanträdet i arbetsutskottet. Arbetsutskottet ska vara beredande och inte protokollfört.  

 

Frågor som organisationerna vill ta upp på KPR skickas in till rådets sekreterare (Zara Berg) 

för att sedan lyftas i arbetsutskottet. Det kan även vara berikande att bjuda in gäster som kan 

berätta om sin sakfråga. 
 

§42 

Presentation av ny avdelningschef SÄBO för äldre 

 

Robert Winneborn är inbjuden för att presentera sig. Han vikarierar för Magdalena Jonsson 

som är tjänstledig. Han har jobbat sedan 1 januari 2023. 

 

§43 

Seniorveckan 

 

I år går 70 000 kr till seniorveckan och den kommer att vara i september. Arbetsgruppen ska 

träffas i slutet av maj och göra klart programmet. Tidigare har man bland annat haft olika 

föreläsningar och aktiviteter.  

 

§44 

Information om statliga medel 2023 

 

Äldreomsorgslyftet pågår även 2023 men det ser inte ut att fortsätta efter det vad man vet 

nu. Man får inte mer statliga medel till det. Det ska bli generella statsbidrag och inte ett riktat 

bidrag till Socialnämnden och äldreomsorgen. 

 

Äldreomsorgssatsningen kom under pandemin, 4 miljarder kronor avsattes. Det blev 17,6 

miljoner kronor till äldreomsorgen. Det var ett riktat statsbidrag och man fick göra vad man 

ville med pengarna så Socialnämnden bestämde själva. Pengarna gick bland annat till att täcka 

budgetunderskott plus extrasatsningar. Kläder och skor till all vårdpersonal inom 

Socialtjänsten. Man ökade upp med fler fyrhjulsdrivna bilar. Pengar gick även till anhörigstöd 

med mera.  

 

Socialtjänsten söker de stadsbidrag man kan få.  

 



Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 

2023-05-04 

5  

 

Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

§45 

Lägesbild för sommaren 

 

Just nu så är det ett hyfsat läge inför sommaren. Det är lite mer tungt i just hemtjänsten, 

speciellt i ytterområdena. Det är inte hållbart att ha det som det var sommaren 2022.  

 

Personal ska ha sin semester och ekonomin blir en följd av det. 

 

Om vi ska ha 2 semesterperioder så måste man in med 650 vikarier, finns just nu cirka 475.  

 

Man är ute på mässor, event, besöker skolor, gör filmer med mera för att rekrytera.  

 

Servicetjänster är en tjänst man erbjuder under sommaren. Det är populärt och många 

sökande. Då arbetar man dagtid måndag - fredag. Man städar, tvättar, serverar mat med 

mera, arbetet utanför vård-delen.  

 

§46 

Verksamhetsplan 2023 

 

Nämnderna har gjort sina förslag för vad man äskar pengar för och lämnat in till 

Kommunstyrelsen. Det fastställs sedan i fullmäktige.  

 

Nedan nämns litegrann, för vad nämnderna äskar pengar för. 

 

Socialnämnden 

 

Fokus på kompetensförsörjning. Handledarorganisation. Vill prova en gång till med förändrat 

heltidsmått. 

 

Fast omsorgskontakt, lag på det.  

 

11-timmars dygnsvila. Ingen lösning eller förslag än.  

 

Äskar pengar för kontaktperson till gruppbostäder.  

 

Äskar pengar för språkutbildning på arbetstid, betald utbildning. 

 

Investeringar i Skogsgården, ny gruppbostad, lite mindre investeringar. Reinvesteringar i 

SÄBO, IT, trygghetslarm, elbilar, validering undersköterskor, vill ha en fältare med mera.  
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Fastighets- och servicenämnden  

 

Handhar och underhåller fastigheter. 

Måltidsverksamhet. Mat till skolor och äldreomsorg.  

 

Mycket underhåll på byggnader och lokaler. Man renoverar avdelning för avdelning. 

 

Gått igenom 19 skyddsrum, 17 är klara. De två som inte är klara är belägna i Stadshuset. 

 

Samhällsbyggnadsnämnden 

 

Prioriterat från nämnden är inflation och kostnadsökningar. 

 

EU-medel för SFI för ukrainare. Involvera andra grupper som inte innefattas i 

massflyktingsdirektivet. 

 

Munksund 5. Båten ska upp. Behövs 4 miljoner kronor för att få upp den. 

 

En del projekt sen förra mandatperioden, man ska färdigställa påbörjade. 

 

Sökt pengar från länsstyrelsen, 26–27 miljoner, för att knyta ihop gång- och cykelvägar. 

 

Bygga en rondell i korsningen Sundsgatan/Svartuddsvägen. 

 

Prioriterar också reinvesteringar av gator och vägar, nytt handelsområde, byta ut fordon, 

tillgänglighetsanpassning av busshållplatser, färdtjänst med mera. 

 

Statsutveckling Öster. 

 

Kommunstyrelsen  

 

Det handlar mycket om att ta höjd för alltihop.  

 

IT-frågan är en het potatis och stor utmaning.  

 

Budget och skuldrådgivningen, en extratjänst, överbelamrad sen sommaren 2022. Råd till 

kommunmedborgare med råd och skuldsanering. 

 

Länsgemensam strategi, gemensam vård i Norrbotten. 
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§47 

Frågor från föreningarna 

 

• Vad gäller kring försäkringar om man flyttar in på särskilt boende för äldre?  

Vill ha det som punkt på kommande sammanträde. 

 

• En fråga om hemtjänstindex kommer upp men det är inget som Piteå kommun 

använder sig av. 

 

• Önskvärt om det skulle gå att genomföra en dag för ensamma äldre i kommunen.  

Vill skicka med frågan till Carola Bergman, Kommunstyrelsen. 

 

§48 

Nämnderna har ordet  

 

Fastighets- och servicenämnden 

 

Slutföra pågående projekt, bland annat Christinaskolan och Stadshuset. 

 

Samhällsbyggnadsnämnden 

 

Inget mer att tillägga än det som togs upp på punkten Verksamhetsplan 2023. 

 

Kommunstyrelsen 

 

Inget mer att tillägga än det som togs upp på punkten Verksamhetsplan 2023. 

 

Kultur, park- och fritidsnämnden 

 

Ingen från Kultur, park- och fritidsnämnden deltog.  

 

Socialnämnden 

 

Bygget med Skogsgården fortsätter. Vecka 20 ska allt ha gjutits klart, förutom balkongerna. 

Markarbetet fortsätter.  

 

Projektet tillitsbaserad styrning i hemtjänst fortlöper. Det ska implementeras på fler ställen 

stegvis. Samtliga tre hemtjänstgrupper i Öjebyn, som har varit med i pilotprojektet, är väldigt 

nöjda.  
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Ängsgården blir stjärnmärkt av Svenskt Demenscentrum den 11 maj. Munkberga har 

certifierats som ett Silviahem tidigare.  

 

Bun, Soc och KoF har haft en gemensam utbildning kring unga i Piteå. 

 

§49 

Övriga frågor 

 

Kommande sammanträden kommer att börja 08:30, som dagens sammanträde. 

Se bilaga för uppdaterad sammanträdesplan. 

 

Bilaga 2 – Uppdaterad sammanträdesplan 2023 

 

Man ska hädanefter själv lägga in sin närvaro. Sekreterare Zara Berg kan vara behjälplig.  

Se bilaga för manual.  

 

Bilaga 3 – Manual självservice för förtroendevalda 

 

Bjud in någon att berätta om Norrbottniabanan på ett sammanträde. 

 

Besöka Skogsgården på ett sammanträde längre fram. 

 

 

 

 

Mötet avslutas.  

 


